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　　青岛瑞港通工贸有限公司位于山东省青岛市黄岛区，建筑面积2万平方米，是一家集设计、生

产、安装于一体的专业化、现代化钢结构生产企业。拥有专业化的生产加工流水线2条，年加工能

力3万吨；公司拥有专业的设计团队，一级结构师2人，一级建造师3人，高级工程师3人，专业的

加工人员60人；公司获得钢结构建筑施工三级资质，并通过了ISO9000等国际体系认证。

　　公司生产的钢结构、活动房屋等产品遍布东亚、大洋洲、南美洲、非洲、欧洲，深受客户喜

爱，产品已经出口菲律宾、马来西亚、澳大利亚、美国、智力、阿联酋、沙特、俄罗斯、尼日尔等

60多个国家和地区。

　　公司本着诚实守信，务实进取，高效发展的理念，专注细节，追求完美。　　公司本着诚实守信，务实进取，高效发展的理念，专注细节，追求完美。

Qingdao RT Steel Structure Co., Ltd located in Huangdao district of Qingdao city.It covers an area of 20 
thousand square meters which is specialized in designing,manufacturing and installation of steel structure 
products.The company has two professional production lines, the annual output reaches 30 thousand 
tons.It also owns professional design team,two senior structural engineers, three senior architects, three 
senior engineers, sixty professional processing staffs. Our company has three-grade steel structure 
construction qualification and passed the ISO9000 international systems Certifications.
AsAs to the steel structure, Prefabricated house produced by our company, are throughout East Asia, 
Oceania,South America,Africa, European, and enjoy high reputations among clients. The steel structure 
products have already exported to Philippines, Malaysia, Australia, the United States, Chile, the United 
Arab Emirates, Saudi Arabia, Russia, Niger etc more than 60 countries and regions.
Our company adheres to the idea of “Honest & Trustworthy  Practical&Enterprising  Efficient& 
Developing’’,focus on details and pursues perfection.
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Company Show

Automatic Drilling Machine
自动埋弧焊机

Automatic Arc Welding Machine

自动磁力锯床
Automatic Magnetic Sawing Machine

自动平面钻床

折弯机
Bending Machine

火焰数控切割机
CNC Flame Cutting Machine

打砂抛丸机
Shot Blasting Machine

彩板压型机
Color Steel Sheet Forming Machine

H型钢矫形机
H Section Steel Straightening Machine

Equipment Show
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Industrial Workshop Series
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Multi-Floors Steel Structure Series
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Garage & Warehouse Series
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13                          QING DAO RT 14                         QING DAO RT



Qingdao RT Steel Structure Co.,Ltd.
青岛瑞港通工贸有限公司
Qingdao RT Steel Structure Co.,Ltd.

15                        QING DAO RT 16                         QING DAO RT



Qingdao RT Steel Structure  Co.,Ltd.
青岛瑞港通工贸有限公司
Qingdao RT Steel Structure  Co.,Ltd.
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